
            
 

 

 

VRAGENHALFUUR: In zake het stopzetten van de Kunstkring Ruurlo plannen. 
Indiener: H. Pelle. 
Datum indiening vraag: 14 mei 2018. 

Raadsvergadering van: 15 mei 2018. 

Formulering: 
 
Geacht college, 
 
Op 18 april 2018 heeft u naar aanleiding van mijn schriftelijke vragen op 5 april 2018 de 
gemeenteraad van Berkelland voorzien van uw verslag, m.b.t. het stopzetten van de plannen 
van de Kunstkring Ruurlo in zake de Willibrordusschool in Ruurlo.  
 

Ik laat u weten hierover zeer verbaasd te zijn. Ik breng bij u dan ook in herinnering, dat ik 
tijdens de gemeenteraadsvergadering van 17 oktober 2017 (Structuurvisies Wonen 2017-
2025 Neede, Borculo en Ruurlo), drie vragen hebt gesteld over de plannen van de Kunstkring 
Ruurlo. 

Ik vroeg u; 
1. om met een positieve grondhouding te gaan samenwerken met de Kunstkring Ruurlo 

om zo het beoogde doel te realiseren? 
2. of u bereid bent om met de Kunstkring Ruurlo te kijken naar alle mogelijkheden die er 

zijn om hun plannen te realiseren zowel bij de Provincie als hier intern? 
3. om met een voorstel naar de gemeenteraad te komen zodat de gemeenteraad 

uiteindelijk kan beoordelen of wij het voorstel kunnen honoreren of niet. 
U bevestigde enkele malen naar mij en de leden van de gemeenteraad, dat het college 
verder wil kijken naar alle mogelijkheden en ruimtes. Dit wel met alle “haken en ogen” van 
dien. Tevens zegt u niet te kunnen beloven of alles lukt, maar u belooft wel terug te komen bij 
de gemeenteraad. Deze toezeggingen en sfeer van het debat, stellen mij en de 
gemeenteraad tevreden en maken ons nieuwsgierig naar het voorstel.  
 
Ik moet dan ook al lezende uw verslag concluderen, dat u met uw besluit “geen heil meer te 
zien in het plan van de Kunstkring Ruurlo” volledig aan uw toezeggingen aan mij en de leden 
van de gemeenteraad voorbij bent gegaan. Hetgeen wat hier nu gaande is, is een kopie van 
uw eerder handelen op 28 augustus 2017. U wekt bij mij dan ook sterk de indruk, helemaal 
geen zin te hebben, om met een positieve grondhouding te willen samenwerken met de 
Kunstkring Ruurlo om zo het beoogde doel te realiseren.  
 
Dit alles maakt het, dat ik heb besloten u namens de fractie van de Partij van de Arbeid u de 
volgende raadsvragen voor te leggen.  
 

Vraag: Bent u ervan overtuigd dat u gelet op de sfeer, de discussie, uw toezeggingen en 
de reacties van de overige fracties tijdens de gemeenteraadsvergadering van 17 oktober 
2017 daarop, met een positieve grondhouding bent gaan samenwerken met de Kunstkring 
Ruurlo om zo het beoogde doel te realiseren? 

Vraag: Bent u ervan overtuigd dat u gelet op de sfeer, de discussie, uw toezeggingen en 
de reacties van de overige fracties tijdens de gemeenteraadsvergadering van 17 oktober 
2017 daarop, samen met de Kunstkring Ruurlo “echt verder” hebt gekeken naar alle 
mogelijkheden die er zijn om hun plannen te realiseren bij zowel de Provincie als hier 
intern? 

U stelde 3 voorwaarden aan de Kunstkring Ruurlo.  
1. Er dient sprake te zijn van een reëel haalbaar plan. Dit wil zeggen dat de 

investeringen voor het nieuwe plan gedekt moeten zijn op basis van aantoonbare 
toezeggingen.  

2. Verder zal de Kunstkring moeten aantonen dat zij in staat is de accommodatie 
zelfstandig en langdurig te exploiteren. Er moet sprake zijn van een onderbouwde, 
sluitende meerjarenbegroting waarin het beheer en onderhoud van de 
accommodatie voldoende geborgd is.  

3. Er zal op voorhand duidelijkheid moeten komen wat de financiële gevolgen zijn 
voor de gemeente Berkelland; 
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Vraag: Kunt u de gemeenteraad informeren over welke inspanningen uzelf over de drie 
voorwaarden hebt verricht, om samen met de Kunstkring Ruurlo die voorwaarden te gaan 
voltooien? 

Vraag: Waarom bent u niet met een voorstel naar de gemeenteraad gekomen zoals door u 
was toegezegd, zodat de gemeenteraad uiteindelijk zelf kan beoordelen of zij het voorstel 
kunnen honoreren of niet. 

 

Toelichting: 
1. In het vragenhalfuur kunnen vragen gesteld worden over onderwerpen die niet op de 

agenda staan.  
2. De vragen moeten 24 uur voor het begin van de vergadering bij de griffie ingediend zijn. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen. Bij elke 

nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel aanmaken. 
 

 
 
 


